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MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 21. august 2017 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 10 – 2018/18 

Tilstede 

Forældre: Britta Martinetz Iversen, Søren Hasselberg Bruun, 

Rikke Lundgren Willesen, Lisbeth Møller Gladov, Martin Wolsing 

Vilmann, Anette Nordal Lund   

Medarbejdere: Michael Junker 

Ledelse: Søren Fini Christensen, Rikke Aagaard Andersen, Morten 

Nielsen 

  

Afbud 
Lasse Odgaard, Kevin Elling Larsen, Rikke Høgh Darmer, Natasha 

Rindom 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

Punkt til beslutning 
 

Ekstra punkt vedr. lejrskole i udlandet 

og nyt fra ledelse og medarbejdere  

2. Nyt fra elevrådet 

 

Elevrådet har ikke konstitueret sig 

endnu. Der er møder første gang d. 

6/9 og 8/9  

3. Skolebestyrelsensberetning 

Bestyrelsen skal aftale hvornår de ønsker 

at blive filmet 

 

Beretning fra årets gang - opgaver er 

uddelegeret og bestyrelsen melder 

tilbage til SF om et tidspunkt der 

passer. Deadline er 4/9 

4. Skoleårets start 

Drøftelse om skoleårets start 

Orienteringspunkt 
 

SF informerer om første skoledag, der 

har været ændret i forhold til at 

undervisningen gik i gang den første 

dag. Det har været en positiv 

oplevelse. Opstarten har været lidt 

hård på medarbejdersiden, idet mange 

platforme ikke har fungeret optimalt 

fra starten ligesom der er flere 

opgaver. Der fortsat en stilling der 



ikke er besat, timerne dækkes ind af 

kollegaer 

Klassesammenlægningerne er gået 

forholdsvis smertefrit. Elevtallet er 

gået ned med 25-30 elever. Der er 

fortsat fokus på de klasser som er 

sammenlagt. 

 

4A. Nyt fra ledelse og medarbejdere SFO: MO informerer om processen ift. 

betalingsanlægget som de afventer 

godkendelse på . Ift. Kost er der 

mulighed for at smøre sig en lille 

eftermiddagsmad. Bevægelse er 

kommet yderligere på aktivitetsplanen 

og er nu også at finde om morgenen. 

Derudover er der flere tiltag på vej 

ift. at få mere bevægelse på 

programmet.  

Skole: SF informerer om trivselsdag 

på fredag. Dagen skal bruges som kick-

off til at holde fokus på trivsel hele 

året. De nye forældre til Bh-klasserne 

er budt velkomne med information om 

hvordan man bedst hjælper sit barn til 

en god skoledag. Der ændres på 

vejforhold således at eleverne kan 

trække deres cykel ind langs SFO i 

stedet udenfor på parkeringsplads. Vi 

har fået ny legeplads på området ved 

P4, som er taget godt i brug allerede. 

Onsdag er der samtaler til 

lærerstilling. Derudover er der ansat 4 

nye lærere. 2 er ansat som 

skolebaserede læreruddannelse - 

hvilket betyder de uddanner sig 

sideløbende med deres arbejde her på 

skolen.  

Medarbejdere: Susanne Mott er valgt 

som ny TR. 

5. Dimission – evaluering 

 

Orienteringspunkt 

Generelt set en fantastisk dag, med 

god stemning. Vedr. fotografering - 

Kan man evt. overveje om det kan 



 gøres anderledes, sådan at alle får 

muligheder for at få taget ordentlige 

billeder. Ift. Uddeling af særlige 

priser/gaver, der ønsket en mere 

ensartet motivation fra lærerne. 

Fordeling af sange der spilles 

undervejs så højtideligheden bevares 

hele vejen igennem. 

6. Køleskabe 

Bestyrelsen bedes hvordan den forholder 

sig til køleskabe i klasserne. 

 

Køleskabe i klasserne vedligeholdes af 

forældre og det skal være mindst A+ 

køleskabe 

7. Økonomi 

Ledelsen gennemgår den vedhæftede 

økonomioversigt 

Juli SB.pdf

 
 

Godkendt af bestyrelsen. Det ser ud 

til at klassesammenlægningerne, der er 

lavet før ferien kommer til at holde og 

der ikke skal sammenlægges flere 

klasser. 

8. Budget 2018 

Drøftelse af Køge Kommunes budget 2018 

og de konsekvenser det vil få for 

Kirstinedalsskolen 

 

Budgettet offentliggøres først på 

onsdag. Vi regner med at det blot 

drejer sig om et kvitteringssvar. 

Skulle der være noget anderledes end 

regnet med bliver der indkaldt til 

ekstraordinært møde. 

 

9. Åben skole 

Skal vi holde åbent hus dag? 

Hvordan gør vi os attraktive overfor 

lokalområdet? 

 

Skolens historie og rygte skal ændres. 

Hvordan kan vi gøre det? 

Fra skolens side handler det om at 

føre en så stabil skole som muligt, 

samt skabe fokus på de gode historier.  

Skolen er indbydende og skal også 

markedsføres sådan, ex. med 

opmærksomhed på traditioner som 

julefodbold, grøn dag, udeområder, 

bevægelse osv. evt. afslutte faguger 

med en invitation til nærområdet så 

det bliver synligt, hvad der sker på 

skolen.  



Samarbejde med børnehaverne, så 

både børn, forældre og pædagoger får 

opmærksomhed på skolen.  

Fokus på at målrette et bredspektret 

billede af skolen så vi rammer alle 

typer elever.  

Udbuddet af valgfag er positivt - det 

er også et fokus man kan have ift. At 

gøre skolen attraktiv. 

Punktet tages op på kommende 

lærermøde, således lærerteamet får 

mulighed for at byde ind ift. Hvordan 

en praksis kan planlægges. 

 

10. Hvordan sikrer vi at  

Kirstinedalsskolen er en attraktiv skole 

for både elever, forældre og lærere? 

 

Se punkt 9 

Fokus på trivsel blandt medarbejderne 

så man ad den vej kan minimere 

udskiftning og sygdom. 

 

 10A Lejrskole Forespørgsel på om man må tage til ex. 

Berlin på lejrskole? Der skal 

udarbejdes et princip som bestyrelsen 

vedtager på et kommende møde. 

Klassen må godt tage af sted, hvis 

økonomien kan holdes samt at ingen 

elever udelukkes. Donationer i form af 

penge fra klassekassen, må ikke betale 

ophold og mad.  

 

11. Evt 

 

Bevægelse i skolen: 

Forespørgsel på mail fra forælder 

vedr. bevægelse, er blevet besvaret.  

SF informerer om krop og 

kompetencer. Fokus på at dokumentere 

og informere forældre også.  

 

12. Lukket punkt 

 

 

 


